

Protokoll styrelsemöte, Malmö Beachvolley Club

Adress	Hästhagen
Datum	2025-01-12
Tid	16.30-19.00

Närvarande: Elin S, Therese, Hampus, Hang, Stefan, Andreas, Johannes, Tindy, Simon, Jimmy, Annika, Adam, Sandra

Sekreterare: Annika

Ordförande: Hampus

Justerare (mötesordförande + en till): Therese

Datum för nästa styrelsemöte: 2025-02-23 kl 16:30 + middag på kvällen

§1. Mötets öppnande

Kryssa i närvaro i närvaro-dokumentet

§2. Godkännande av dagordning

Ja

§3. Protokollföring av beslut tagna mellan möten och av gjorda inköp

§4 Action från förra mötet och återkommande APs:

Alla - kolla Trello och lägg in era egna AP från styrelsemötet.

§5. Gå igenom viktiga datum/händelser under kommande månad

<https://trello.com/b/WV60YVGY/mbc>

§6.1 Ordförande

Diskussion

§6.2 Material

Diskussion

§6.3 Kassör

1. Besluta om kundfordringar skall flyttas över till nästa år, skrivas av som "osäkra kundförlust" eller helt skrivas av (om allt hopp att få in dem är slut)
2. Träningsavgifter 2025 (elit för ungdomar, vad för avgift?/Hampus)
3. Tränararvode 2025

Diskussion

1. Kundfordringar från 2023. Elin S skickar till dem som har en faktura via Gmail fall i fall fakturorna fastnat i deras skräppost. Sätta som en default regel att efter 2 år skriva av fakturorna och lägga in på blacklist. Mail behöver gå ut senast 1 Feb och blacklist behöver vara uppdaterad före Träningsbubblan drar igång. **Action** Elin S
2. Eftersom Hyllie har höjt banhyran så behöver vi kolla över träningsavgift och öka motsvarande. Senast 1 Feb behöver Elin meddela träningsansvariga före den 1 Feb då anmälan till Sommarsäsongen öppnar. **Action** Elin S.
3. Beslutat sedan tidigare beträffande tränarearvode:
 - a. Spelande tränare har samma ersättning som vanlig tränare,
 - b. Ersättning är per pass (oavsett längd på pass).
 - c. Styrelsens roll räknas som en SATS-spelare vilket gör att vid ELIT-spelande behöver styrelsemedlemmar träna 1 pass/v. Detta för att uppmuntra att alla ELITspelare är tränare.

§6.4 Kommunikation/marknadsföring

1. Uppdatering Teams(Stefan).
 - I första steget så är det bara kommunikationskanalen som flyttas, dvs från Slack till Teams.
 - Alla behöver skicka in den mailadress som de vill använda till Stefan. Om jobbdatorn skall användas så rekommenderar Stefan att jobbmailen används. **Action** alla
 - Migrationsdatum - 1 februari

Diskussion:

1. Demo av Teams

§6.5 Träning

1. Uppdatering inför gruppställning i sommar (Jimmy, Hang, Andreas 5 min)
 - Anmälan är öppen 1- 15 februari
 - Fritt Spel finns med
 - Speciella förutsättningar finns med (t.ex. man har barn tillsammans)
 - Vi kommer göra en ranking herr och ranking dam som underlag till Träningsbubbla och gruppställning
 - Footvolley är kontaktade 😊
 - Träningsbubbla prel 2 mars
 - Tränarsöndag 13 april (Petter ok med datumet)

- Samma priser som tidigare för träning och tränare? (Redan diskuterat ovan)
- 2. HSC har inte bokat in oss på bana 1 på lördagar efter jul! De har gett tiden 10-12 till Footvolley?! Måste fixas.
- 3. Malmö Volleybollklubb vill hyra in sig en timme i veckan under Hästhagen.

Diskussion:

1. Argument för Fritt Spel är att så länge det finns intresse och folk anmäler sig så får det ligga kvar, men tränarledd träning prioriteras högre. Utvärderas efter sommaren om det ska fortsätta till inomhussäsongen. Ev köra två planer bredvid varandra och ev ha mix tjej/kille. Eventuellt även lägga kravet att de får ta med egen boll.
2. Enligt Simon har MBC bara skickat in ett önskemål men HSC har aldrig godkänt. Action **-Hang** går igenom alla bokningar med HSC.
3. Vilka tider kan passa? Hur många veckor? Prata mer med Elias. Styrelsen diskuterar två olika alternativ:
 - a. MVK blir medlemmar "som vanligt" och anmäler sig till en vanlig träning. Fördel att de blir medlemmar, nackdel att det blir en speciallösning.
 - b. MVK får hyra en plan precis som Footvolley. Fördel att det blir enkelt, nackdel att de inte blir medlemmar.

Vi beslutar att Hampus hör vidare med Elias hur MVK ställer sig och tänker kring det och så tar vi ett beslut på nästa möte/via slack. Hampus tar med Jimmy i sin diskussion med MVK.

§6.6 Juniorer

1. Träningsavgifter för juniorer som kör elit (mindre avgift?)? Kanske även retroaktivt ge tillbaka till Axel B som kör elit nu som jag tror räknas som junior. Diskussion/beslut - 20 minuter //Hampus (Input Annika - Det finns redan beslut på det här. Elit "junior" är 3050kr och Elit Senior är 4850kr för vinterterminen. Axel har betalt 3050kr också i enlighet med beslut.)

Diskussion:

§6.7 Tävling/licens

Diskussion:

§6.8. Sekreterare/bidrag

1. **Licens 2025** - Status är att jag håller på att kolla med SportAdmin om det går att ta ut medlemsavgift för 2025 så länge vi har period Vinter2024-2025 öppen. Tillsvidare så får ni aktivera licenser och i värsta fall får vi skicka ut fakturorna i april när vintersäsongen är över och vi kan skapa upp en sommarsäsong.

2. Medlemsstatistik för 2024:

Föreningsrapporten för År 2024

SAMTLIGA MEDLEMMAR	
Antal medlemmar	558 st
Antal kvinnor	316 st
Antal män	240 st
Antal med okänt kön	2 st Visa alla medlemmar med okänt kön
Antal felaktiga födelsedatum	2 st Visa alla medlemmar i med felaktigt födelsedatum

KÖN	KVINNOR					MÄN				
ÅLDERSINTERVALL	0-6	7-12	13-20	21-40	41-	0-6	7-12	13-20	21-40	41-
Aktiva medlemmar	0	36	93	138	48	1	22	33	138	45

VARAV ledare/styrelse

ÅLDERSINTERVALL	0-20	21-40	41-60	61-	0-20	21-40	41-60	61-
Aktiva ledare	0	0	0	0	0	0	0	0
Styrelse	0	0	0	0	0	0	0	0

Diskussion:

§6.9. Events

Diskussion:

§7. Övriga frågor

1. **Seriespel** (Jimmy 5 min)
 - Anmälan planeras komma ut mitten av januari
 - Blir en spelomgång per månad April - September
 - Man kan anmäla sig till varje månad individuellt
 - Spel endast på lördagar (Man får flytta tid och lördag)
 - Seriespel endast i mån av plats efter träningsgrupper är satta
 - Matcher till 21-21-15
 - 2 lag flyttas upp och ner (om 6 lag per grupp)
 - Se Typeform anmälan för mer info
2. **Styrelsemöten** (I mån av tid) Kan vi diskutera om det är möjligt att ha kortare styrelsemöten, förslagsvis 1,5 timmar?
3. **Hallgruppen:** Enligt Johannes går det för långsamt med Johannes som

“projektledare”, för projektets bästa behöver vi någon som leder och driver på: Kolla om vi kan hitta en engagerad projektledare hos våra medlemmar. (10min)

4. **Elit DAM Sommar** - Petter siktar på 3 träningar per vecka under sommaren.
5. **Världstour** - Hampus har anmält intresse men inte fått något svar ännu. Touren kommer att finansiera sig själv. Ev kommer en del funktionärer att bli avlönade.

Diskussion:

1. Fundering från Simon är om det blir ont om planer pga träning. Troligtvis vill juniorsidan max ha tre planer. Det är tydligt att träning prioriteras över seriespel men behöver finna en dialog mellan juniorseriespel. Jimmy tar med sig och funderar på hur han löser upp- och nedflyttning vid partnerbyte. Frånvaro löses genom att för varje gång du är frånvarande kommer du att tappa en plats. Seriespelanmälan kommer att skickas ut före träningsanmälan men schemaläggningen inte förrän efter träningsschemat kommer ut.
2. För att hålla så effektiva möten som möjligt är det bra om vi diskuterar mötes kutym. Att hålla oss till ämnet, vara på plats och starta mötena i tid.
 - **Action** - Hampus säkerställer att vi har tid för att gå igenom mötes kutym på MJs så att vi har något bra rutiner att inför till den nya styrelsen.
3. Diskussionen går kring att ta in någon med mycket tid och energi som tittar specifikt på hallbygget för att driva på så att något händer. Först när vi har något specifikt att bygga kan vi få hjälp av Malmö stad.
 - **Action** - Johannes kommer att fråga hallgruppen om någon av dem är intresserad av att leda det.
 - **Action** - Therese kolla av intresse i klubben för att hitta en projektledare.
 - **Action** - Therese kollar av med Linn hur många suppleanter de ska föreslå.

Justerat:

Sekreteraren förbereder protokoll efter mötet och skickar därefter till justerare. Vi siktar på att protokollet ska vara justerat inom en vecka. Instruktioner:

 Guide för att justera protokoll

Sekreteraren lägger in beslut som kan vara bra att ha i framtiden i vårt styrdokument:

 Styrdokument MBC

Justerat

Therese Hågerup 2025-02-12

Hampus Forsberg 2025-02-12